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Protokół z V posiedzenia RD Sławin w dniu 04.09.2023 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.01 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV Posiedzenia Rady Dzielnicy w dniu 05.06.2023 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji. 
5. Spacer po dzielnicy Sławin mieszkańców z przedstawicielami władz miasta 

06.06.2023 r. 
6. Stan realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy na rok 2023. 
7. Budżet obywatelski – realizacja zadań z poprzednich edycji, głosowanie na rok 

2024. 
8. Stan realizacji zadań z budżetu miasta na rok 2023 na terenie dzielnicy. 
9. Propozycja zgłoszenia do projektu budżetu miasta na rok 2024 budowy odcinka 

chodnika przy ul. Poligonowej (od ul. Zelwerowicza do posesji przy ul. Poligonowej 
82). 

10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 8 członków Rady. Lista 

obecności członków Rady - zał. nr 1.  

W posiedzeniu jako gość uczestniczył też radny Rady Miasta Lublin pan M. Bubicz. 

Lista gości – zał. nr 2. 

Ad 2. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. Został przyjęty 

jednogłośnie (8 głosów za).  

Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr IV w dniu 05.06.2023 r. Uwag nie było.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie (8 głosów za).   

Do spotkania dołączyli kolejni 3 członkowie RD. 
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Ad. 4. 

Przedstawił R. Osiak i M. Pietrzela: 

1. Do UM przekazano uchwały RD dotyczące propozycji Rady Dzielnicy do projektu 

budżetu miasta na przyszły rok oraz uchwały i podpisane wnioski o wykorzystanie 

pozostałych środków z rezerwy celowej dzielnicy tj. na budowę odcinka chodnika 

przy ul. Sławinkowskiej obok  ul. Dzbenin i odcinka chodnika na terenie Zespołu 

Szkół nr 12. 

2. Odbył się spacer po dzielnicy mieszkańców i władz miasta – szczegóły w pkt. 5 

posiedzenia. 

3. Do Wydziału Planowania UM w odpowiedzi na pismo dotyczącą 

przygotowywanego projektu mpzp dla obszaru Ogród Botaniczny (tereny pod 

powiększenie Ogrodu) przekazano opinię Zarządu Dzielnicy (sporządzoną w 

oparciu o ustalenia Rady poprzedniej kadencji). 

4. Do UM przekazano odpowiedź na ponowne zapytanie dotyczące możliwości 

zorganizowania zajęć sportowych na terenie dzielnicy w ramach projektów 

Aktywny Lublin, Aktywne pokolenie. 

5. Otrzymano mail od radnego RM Lublin S. Brzozowskiego  z propozycją zgłoszenia 

do projektu budżetu miasta na przyszły rok budowy odcinka chodnika przy ul. 

Poligonowej – szczegóły w pkt. 9 posiedzenia 

6. Monitorowano realizowane przez gminę zadania z rezerwy celowej oraz zadania 

z budżetu miasta zapisane na rok 2023. 

7. Zaktualizowano strony internetowe dzielnicy w zakresie dodania dokumentów 

formalnych i aktualności z dzielnicy  

8. Przejęto przekazane przez UM materiały piśmiennicze i środki  czystości dla Rady 

oraz zgłoszono do naprawy zestaw komputerowy w siedzibie Rady. 

9. Otrzymano propozycję przeanalizowania na dzielnicy realizacji zajęć w ramach 

tzw. mini domu kultury.  

10. Mieszkańcy pytali się o możliwości zainstalowania światłowodu na ul. Głównej (na 

południe od wiaduktu). Wskazano im (m. Tarkowska, R. Osiak) jak tą sprawę 

powinni załatwiać i gdzie się zwracać. 

  

Ad. 5. 

Wydarzenie odbyło się zgodnie z planem. Uczestniczyły w nim przedstawiciele władz 

miasta, ZDIM, UM Lublin, radni Rady Miasta, większość członków Rady Dzielnicy i 

wielu mieszkańców zwłaszcza z ul. Sławinek (razem ok. 80 osób).  

W ramach przystanku nr 1 (skrzyżowanie ul. Willowej i ul. Sławinek oraz spacer po ul. 

Sławinek z mieszkańcami) zwrócono uwagę na:  

• budowę ul. Sławinek - padło potwierdzenie deklaracji budowy tej ulicy w imieniu 

władz miasta przez zastępcę prezydenta M. Banacha; 

• konieczny remont ul. Skrytej i ul. płk. S. Nowickiego oraz  budowę ul. Mineralnej i 

ul. Północnej;  

W ramach przystanku nr 2 (osiedle Botanik, boisko terenowe przy ul. Altanowej, 

przejście wzdłuż doliny) zwrócono uwagę na: 

• przygotowanie kompleksowej koncepcji docelowego zagospodarowania całego 

terenu suchej doliny pomiędzy ul. Altanową a ul. Relaksową uwzgledniającego 

m.in. : ciąg pieszy wzdłuż doliny (aż do ul. Poligonowej) i ścieżki spacerowe, 
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lokalizację obiektów rekreacyjnych (np. boisko do koszykówki i siatkówki), miejsce 

na dzielnicowy dom kultury (w pobliżu ul. Tarasowej); 

• ewentualną wymianę lub przejęcie fragmentów nieruchomości TBS „wchodzących 

zębami” w teren przejęty prze gminę  od spółki Interbud; 

• realizację parku linowego i skweru stanowiących projekt budżetu obywatelskiego 

oraz konieczność przebudowy boiska przy ul. Altanowej. 

 

W ramach przystanku 3 przy ul. Sławinkowskiej obok ul. Świerkowej (obok przejścia 

pieszo- rowerowego naprzeciw Zespołu Szkół nr 12) poruszono zagadnienia: 

• przejścia pieszo-rowerowego przy ZS nr 12 - nie tylko z sygnalizacją ostrzegawczą, 

lecz z rozdzieleniem ruchu pieszo - rowerowego i pojazdów (wskazana 

sygnalizacja świetlna); 

• przebudowy ul. Sławinkowskiej na odcinku od ul. J. Lisa (wylot południowy) do ul. 

Mieczykowej – brak rozwiązania odwodnienia i zły stan podbudowy jezdni na tym 

odcinku ulicy; 

• przebudowa ul. Sławinkowskiej w pobliżu Ogrodu Botanicznego (brak chodnika na 

zakrętach); 

• generalny remont lub przebudowa ul. Zbożowej; 

• kontynuacja remontów ulic w pobliżu ul. Zbożowej: ul. Skalista, ul. Ziółkowskiego 

itd. oraz budowa ul. Zelwerowicza; 

• w część dzielnicy pomiędzy al. Warszawską a al. Solidarności – budowa ulic: 

Główna (od  ul. Deszczowej na południe), Mgielna, Wodna i Kmieca, stan parkingu 

obok Muzeum Wsi Lubelskiej. 

• na „starej” ul. Poligonowej konieczną budowę chodnika i zatok autobusowych 

• na ul. Relaksowej ustawienia lustra przy wyjeździe z biblioteki publicznej. 

 

Na jesieni powinna się odbyć kolejna część konsultacji tzw. warsztaty. 

Do posiedzenia dołączył kolejny członek Rady - Magda Olszewicz-Watorska. 

Ad. 6. 

Przedstawił R. Osiak: 

• zadanie dotyczące dofinansowania wycieczki Klubu Seniora - w VII  2023 

zaakceptowano propozycję Klubu Seniora - zmiany zakresu wycieczki (miejsca, 

liczby osób); 

• zadanie doświetlenia 3 przejść dla pieszych - rozpoczęły się prace w terenie; 

• zadanie budowy chodnika przy Sławinkowskiej obok ul. Dzbenin – w przygotowaniu 

przetarg; 

• zadanie budowy chodnika na terenie ZS nr 12 – omówił R. Osiak i M. Olszewicz-

Wątorska. Wydział Inwestycji UM przedstawił nową wycenę zadania - 45 tys. zł 

brutto (poprzednio 17,5 tys. zł brutto i tyle Rada przekazała). Poprzednia wycena 

nie uwzględniła m. in. pracy geodety, projektu chodnika, oraz wykonania 

inwentaryzacji powykonawczej. M. Olszewicz – Wątorska zadeklarowała, że za 

darmo wykona projekt, jeżeli otrzyma mapę do celów projektowych. Czekamy na 

dalsze decyzje w tej sprawie. 
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Ad. 7. 

Przedstawił R. Osiak: 

• zakończono i odebrano remont odcinka ul. Skalistej pomiędzy ul. Zbożową a ul. 

Tulipanową. 

• w bieżącym miesiącu ma się rozpocząć budowa kolejnego odcinka ścieżki 

rowerowej wzdłuż ul. Północnej w kierunku Śródmieścia  (odcinek w pobliżu Al. 

Kompozytorów Polskich) 

• w ramach bieżącej edycji Budżetu Obywatelskiego zostały rozpatrzone odwołania 

od decyzji od niedopuszczeniu projektów do głosowania                         a głosowanie 

odbędzie się w terminie 23.09 – 10.10.2023. 

W trakcie dyskusji radny Rady Miasta M. Bubicz przedstawił uwarunkowania                       

i problemy związane z budowami w ramach tzw. WZ , w tym dla pozostawienia miejsca 

dla ciągów pieszo - rowerowych. 

Ad. 8.  

Przedstawił R. Osiak: 

• budowa południowego odcinka ulicy Skowronkowej (od Al. Warszawskiej do 

wysokości ul. Irysowej) – w trakcie, realne zakończenie w br. 

• dokończenie remontu ul. Sempołowskiej – rozpoczęto realizację. 

 

Ad. 9. 

Formalnie RD przekazała propozycje w statutowej formie Uchwałą i w terminie tj. w 

czerwcu. 

Propozycja jest bardzo zasadna i zawiera się w pkt. 1 pozycji RD dotyczącej 

konieczności przebudowy ul. Poligonowej.  Poprawiłoby to bezpieczeństwo na tym 

odcinku ulicy. Możliwa jest realizacja bez konieczności wykupu pobocza, dochodzą 

sięgacze ulicy z liczną zabudową. 

Rada zaproponowała przekazanie pisma z wyrażeniem pozytywnego zdania RD w tej 

sprawie do ZDIM wraz z powiadomieniem prezydenta A. Szymczyka i radnych Rady 

Miasta. 

Ad. 10. 

Uzgodniono dyżury: 

02.10.2023 r. – M. Tarkowska, K. Goral 

06.11.2023 r. – B. Kamieńska – Krzowska, J. Jabłoński 

04.12.2023 r. – A. Dudkiewicz, S. Błaszczyk. 

 

M. Pietrzela poinformowała, że na terenie dzielnicy jest możliwość zorganizowania 

Mini Domu Kultury poprzez fundacje, które zajmują się szeroko pojętą kulturą w 

Lublinie. Na następne posiedzenie każdy przygotuje swoje propozycje. 

M. Pietrzela poinformowała, że zgłaszają się mieszkańcy, którzy narzekają na 

szczekanie psów w mieszkaniach podczas nieobecności ich właścicieli. Jest to bardzo 

duży problem – również na ul. Głównej – ale w chwili obecnej brak jest możliwości 

prawnych do reagowania przez m.in. Straż Miejską czy Policję. 
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M. Pietrzela przypomniała aby każdy z członków rady zastanawiał się już nad 

propozycjami do rezerwy celowej na rok 2024. 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 19:03. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska  (-) 

Załączniki: 

 

1. Lista obecności członków RD Sławin na V posiedzeniu w dniu 04.09.2023 r. 

2. Lista gości na posiedzeniu RD Sławin w dniu 04.09.2023 r. 

 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 02.10.23 
 

      Barbara Krzowska- Kamieńska  (-) 
 

                      Wiceprzewodnicząca Rady Dzielnicy Sławin  
                                                                                 

 


